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PROTOKÓŁ 
Z WIEJSKIEGO ZEBRANIA WYBORCZEGO 

SOŁECTWA Nawra 
 
 Zebranie odbyło się w dniu 08 lutego 2019r. o godz. 18:30 w świetlicy wiejskiej w 
Nawrze. 
Zwołane zostało przez Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie na podstawie § 23 ust.1 
Statutu Sołectwa Nawra uchwalonego przez Radę Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s 
w Mszanowie uchwałą Nr XLI/214/09 z dnia 29 grudnia 2009 r. w sprawie nadania 
Statutu Sołectwu Nawra oraz zarządzenia Nr 6/2019 Wójta Gminy Nowe Miasto 
Lubawskie z dnia 21 stycznia 2019 r. w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad 
sołeckich w sołectwach na terenie Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
 
Na 311 osób uprawnionych, w zebraniu udział brało 23 mieszkańców sołectwa, co 
stanowi mniej niż 10 %. W związku z tym zebranie odbywało się w drugim terminie. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
 
W zebraniu uczestniczyli: 
- Wójt Tomasz Waruszewski  
- prowadzący zebranie przewodniczący Rady Gminy i radny tej wsi Zbigniew 
Wiśniewski 
- sołtys Dariusz Grabowski 
- protokołujący zebranie pracownik Urzędu Gminy Agnieszka Pokojska  
            
Porządek zebrania: 
1)  Otwarcie zebrania i stwierdzenie obrad. 
2)  Przyjęcie porządku obrad. 
3)  Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej za 2018 rok. 
4)  Dokonanie wyboru komisji skrutacyjnej. 

  5)  Dokonanie wyboru sołtysa: 
  a)  zgłaszanie kandydatur na sołtysa; 
  b)  przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem sołtysa, określonych  
       w statucie sołectwa; 
  c) przeprowadzenie głosowania nad wyborem sołtysa i ogłoszenie wyników  
       głosowania. 
  6.  Ustalenie liczby członków rady sołeckiej. 
  7.  Dokonanie wyboru rady sołeckiej: 
  a)  zgłaszanie kandydatur na członków rady sołeckiej; 
  b)  przedstawienie zasad i trybu głosowania nad wyborem członków rady sołeckiej, 
       określonych w statucie sołectwa; 
  c)  przeprowadzenie głosowania nad wyborem rady sołeckiej i ogłoszenie wyników 
       głosowania. 
  8.  Wnioski, zapytania i informacje. 
  9.  Zakończenie zebrania. 
 
Przebieg zebrania 
 
Ad 1 
Zebranie otworzył i prowadził Pan Zbigniew Wiśniewski wyznaczony przez Wójta 
Gminy Nowe Miasto Lubawskie do prowadzenia zebrania wiejskiego. 
Prowadzący Pan Zbigniew Wiśniewski stwierdził, że zebranie odbywa się w drugim 
terminie dlatego, że uczestniczy mniej 1/10 uprawnionych mieszkańców sołectwa. 
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Ad 2 
Przewodniczący zebrania przedstawił porządek zebrania, w brzmieniu jak wyżej. 
Nie zgłoszono dodatkowych punktów. 
Porządek zebrania został uchwalony jednogłośnie. 
 
Ad 3 
Sprawozdanie z działalności sołtysa i rady sołeckiej przedstawił sołtys Pan Dariusz 
Grabowski. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2. 
 
Ad 4 
Wybory komisji skrutacyjnej;  
Zebranie jednomyślnie w głosowaniu powołało komisję skrutacyjną w następującym 
składzie: 

1) Łokietek Tomasz 
2) Stachowicz Wojciech 
3) Wiśniewska Iwona  
Kandydaci wyrazili zgodę. 
 

 Ad 5 
Wybory sołtysa 

a) zgłoszono następujących kandydatów na sołtysa: 
1) Grabowski Dariusz 

 
b) przewodniczący zebrania omówił zasady głosowania, zgodnie ze Statutem 

Sołectwa. Poinformował, że jest możliwość oddania głosu w przygotowanym 
miejscu do tajności głosowania.  

 
c) przeprowadzenie wyborów; 

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i rozdała zebranym. 
 
Ogłoszenie wyników. 
Po przeprowadzeniu głosowania Komisja skrutacyjna zebrała do urny wyborczej karty 
do głosowania i obliczyła wyniki. Protokół komisji został odczytany i stanowi załącznik 
nr 3.  
 
Sołtysem wybrany został Dariusz Grabowski, który otrzymał 23 głosy. 
  
Ad 6 
Ustalenie liczby członków rady sołeckiej. 
 
Przewodniczący zebrania poinformował, że zgodnie ze Statutem Sołectwa rada 
sołecka może liczyć od 3 do 6 osób łącznie z sołtysem, który jest przewodniczącym 
rady sołeckiej i poprosił o zgłaszanie propozycji.  
 
Zebrani zaproponowali, aby rada sołecka liczyła łącznie z sołtysem 5 osób. 

Przewodniczący zebrania poddał pod głosowanie tę propozycję. 
 
W głosowaniu jawnym zebranie wiejskie jednomyślnie ustaliło 5 osobowy skład rady 
sołeckiej. 
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Ad 7 
Wybory rady sołeckiej 
 
    a)  zgłoszono następujących kandydatów na członków rady sołeckiej: 
1) Bartkowski Łukasz 
2) Bartkowski Szymon 
3) Górka Adam 
4) Grabowski Waldemar 
5) Wiśniewski Zbigniew 
  

b) przedstawienie zasad głosowania; 
Przewodniczący zebrania omówił zasady głosowania. Poinformował, że jest możliwość 
oddania głosu w przygotowanym miejscu do tajności głosowania.  

 
c) przeprowadzenie wyborów; 

Komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i rozdała zebranym.  
 
Ogłoszenie wyników. 
Po dokonaniu głosowania Komisja zebrała do urny wyborczej karty i dokonała 
obliczenia głosów. Protokół został odczytany i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Do rady sołeckiej wybrani zostali: 
1) Bartkowski Łukasz 
2) Bartkowski Szymon 
3) Górka Adam 
4) Grabowski Waldemar 
 
Ad 8 
Wnioski, zapytania i informacje; 
 
Wójt podziękował za organizację dożynek. 
 
Wójt: Na terenie gminy rusza budowa sieci internetu szerokopasmowego i w Nawrze 
też taka sieć powstanie w tym roku bądź w pierwszej połowie roku przyszłego w 
związku z czym pracownicy wykonawców mogą zgłaszać się do właścicieli 
nieruchomości przez, które będzie przebiegała sieć o zgodę. 
 
Wójt: Plac zabaw dla dzieci taki z prawdziwego zdarzenia będziemy starali się 
zrealizować w roku 2020. 
 
Wójt przekazał informacje dotyczące drogi gminnej w Nawrze w kierunku Marzęcic. 
Musimy zacząć od aktualizacji dokumentacji, która powstała w 2015 roku. Co się 
okazuje, żeby móc ubiegać się o środki zewnętrzne na budowę drogi, droga musi mieć 
5 metrów szerokości, czyli musi być zgodna z Rozporządzeniem Ministra Transportu, a 
pas drogowy na tym odcinku drogi od Nawry do granicy z gminą Kurzętnik jest bardzo 
wąski więc, będziemy musieli wywłaszczyć rolników aby poszerzyć pas drogowy i 
będzie potrzeba wycięcia sporej ilości drzew.  
Chcemy przygotować się z dokumentacją na drogę Nawra-Mikołajki. Jeśli nasz Referat 
Drogownictwa uzna, że będzie możliwość wpisania się w kryteria konkursowe i 
złożenia w jednym wniosku na dwie drogi (Nawra-Marzęcice i Nawra-Mikołajki) to już w 
tym roku chcielibyśmy zacząć robić dokumentację. Większość mieszkańców naszej 
gminy domaga się właśnie o tą drogę. 
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Wójt: Mieszkaniec sołectwa Nawra otrzymał cenne wyróżnienie za osiągnięcia 
sportowe na szczeblu regionalnym. 
  
Zgłoszono następujące zapytania: 
 
Mieszkaniec: Czy placu zabaw mamy się spodziewać w roku 2020? 
 
Wójt: Tak, na ten rok w planie inwestycji mamy jeden plac zabaw w Skarlinie, a termin 
na budowę placu w Nawrze został zarezerwowany na przyszły rok. Finanse pozwalają 
nam na to aby średnio zrobić jeden plac zabaw rocznie.  
 
Mieszkaniec: Czy planowana jest modernizacja oświetlenia wsi na technologię LED 
dzięki czemu w zamian za oszczędności można byłoby oświetlać wieś całodobowo co 
przełożyłoby się na bezpieczeństwo?  
 
Wójt: Mamy już zrobioną dokumentację na oświetlenie całej Nawry, tylko kwestia 
środków. Celem gminy jest budować własne oświetlenie sukcesywnie w kolejnych 
miejscowościach.  
 
Mieszkaniec: Jaki jest stosunek gminy jako jednostki samorządowej do rynku energii,  
czy jest możliwe wystąpienie o dofinansowanie z tytułu Białych Certyfikatów na 
modernizację oświetlenia i sprzedanie na rynku energii? 
 
Wójt: Analizowaliśmy to kiedyś i nie ma, aż tak wielkich korzyści. Wójt poprosił o 
bliższe informacje i namiary na firmę, która pomoże przygotować wniosek do URE 
(Urząd Regulacji Energetyki). Po spotkaniu z firmą rozpatrzymy ofertę i informacje na 
ten temat przekażemy na kolejnym zebraniu. 
 
Ad 9 
W związku z wyczerpaniem porządku, prowadzący zebranie zakończył wiejskie 
zebranie wyborcze sołectwa Nawra.  
 
 
 
protokołowała:                                                        Przewodniczący zebrania 
 
 
Agnieszka Pokojska     Zbigniew Wiśniewski 
 
 
 

 

 


